

HLS-01 气动式活结钉标机

Pneumatic slipknot nailing machine



产品特点 /Product features

- 容易拆线，轻拉一下标牌表面的线头就能拆除商标牌；
- 钉标不伤织物，适合缝钉厚薄不同的缝料；
- 缝钉针数可以根据用户需求设定，最少设为三线；
- 机器有两种启动方式，踩下脚踏开关或者缝料触碰微动开关（选装）后自动开始工作，经过缝钉、自动剪线、自动抬压脚一个工作循环后自动停止；
- 独特的双动刀剪线机构，使剪线更加稳定，剪线后线头更加美观实用；
- 先进的一体化机壳设计，避免了常规机器机壳拼装产生的尺寸误差，装配更加精密，使机器性能更加稳定；
- 采用国际知名品牌电子控制系统及气动元件，重要部位用轴承传动，使机器更加耐用，使用寿命更长。
- It is easy to remove the thread, and the trademark plate can be removed by gently pulling the thread on the surface of the label;
- The staple label does not damage the fabric, and is suitable for sewing materials with different thicknesses;
- The number of stitches can be set according to user needs, at least set to three threads;
- The machine has two starting methods. After stepping on the foot switch or when the sewing material touches the micro switch (optional), it will automatically start to work, and will stop automatically after a cycle of stitching, automatic thread trimming, and automatic presser foot lifting;
- The unique double-action knife thread trimming mechanism makes the thread trimming more stable, and the thread end is more beautiful and practical after trimming.
- The advanced integrated chassis design avoids the dimensional error caused by the assembly of conventional machine chassis, makes the assembly more precise, and makes the machine performance more stable;
- It adopts international famous brand electronic control system and pneumatic components, and important parts are driven by bearings, which makes the machine more durable and longer service life.

用途: 专供袜子、手套、内衣等工厂缝钉标牌用。

Purpose: It is specially used for sewing signs in factories such as socks, gloves and underwear.



产品参数 /Product parameter

采用缝线 Thread	缝钉速度 speed needle	缝钉宽度 Sewing width	最大压脚升距 Max presser foot lift distance	气源 Gas source						
HLS-01	TVX5	单线、活结	棉线40-60#	≈1.2秒/次	10mm	30mm	0.4-0.7mpa	220V/50HZ	66x77x118cm	95kg

HLS-02 气动式活结钉标机

Pneumatic slipknot nailing machine



HLS-03
迷你款气动式活结钉标机
Mini pneumatic slipknot nailing machine

产品特点 /Product features

- 容易拆线，轻拉一下标牌表面的线头就能拆除商标牌；
- 钉标不伤织物，适合缝钉厚薄不同的缝料；
- 缝钉针数可以根据用户需求设定，最少设为三线；
- 机器有两种启动方式，踩下脚踏开关或者缝料触碰微动开关（选装）后自动开始工作，经过缝钉、自动剪线、自动抬压脚一个工作循环后自动停止；
- 与XJ-01型的区别，是采用了更具性价比的电控系统和台板机架，为用户节约了使用成本。
- It is easy to remove the thread, and the trademark plate can be removed by gently pulling the thread on the surface of the label;
- The staple label does not damage the fabric, and is suitable for sewing materials with different thicknesses;
- The number of stitches can be set according to user needs, at least set to three threads;
- The machine has two starting methods. After stepping on the foot switch or when the sewing material touches the micro switch (optional), it will automatically start to work, and will stop automatically after a cycle of stitching, automatic thread trimming, and automatic presser foot lifting;
- The difference from the XJ-01 type is that it adopts a more cost-effective electronic control system and platen rack, which saves the cost of use for users.

用途: 专供袜子、手套、内衣等工厂缝钉标牌用。

Purpose: It is specially used for sewing signs in factories such as socks, gloves and underwear.



正面 Front 反面 Reverse 正面 Front 反面 Reverse

产品参数 /Product parameter

采用缝线 Thread	缝钉速度 speed needle	缝钉宽度 Sewing width	最大压脚升距 Max presser foot lift distance	气源 Gas source						
HLS-02	TVX5	单线、活结	棉线40-60#	≈1.2秒/次	10mm	30mm	0.4-0.7mpa	220V/50HZ	117x77x118cm	100kg
HLS-03	TVX5	单线、活结	棉线40-60#	≈1.2秒/次	10mm	30mm	0.4-0.7mpa	220V/50HZ	71x61x118cm	72kg